
  
Zápis 

 

ze zasedání Akademického senátu 2. lékařské fakulty UK 

ze dne 6. prosince 2023 

 

 

Přítomni: J. Balko, O. Čakrt, O. Hrušák, P. Piťhová, D. Smíšková, R. Škába, M. Trojánek, Š. 

Veselý, J. Zieg, J. Zuna, K. Angerová, T. Černá, J. Hurych, Š. Chytrý, M. Koblížek, T. Stejskal, 

M. Uvíra, B. Valníčková, V. Veselý 

 

Omluveni: L. Fila, H. Maxová, R. Bláha, V. Blažek, O. Ferra 

 

Online: 0 

 

Hosté: prof. MUDr. M. Babjuk, CSc., Mgr. J. Šmejcká, Mgr. P. Andreas, Mgr. S. Lindenthalová 

 

 

Program: 

1. Zahájení a uvítání hostů 

2. Informace předsednictva AS 2. LF UK a vedení fakulty 

3. Kontrola zápisu ze zasedání AS 2. LF UK dne 11. 10. 2023 

4. Informace o příjímacím řízení pro magisterský studijní program „General Medicine“ 

5. Aktualizace Strategického záměru 2. LF UK pro rok 2024 

6. Návrh Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti k MFB 

7. Podmínky příjímacího řízení pro Ph.D. studium na akademický rok 2024/2025 

8. Zprávy z komisí 

9. Zprávy z AS UK 

10. Různé 

 

 

1) Zahájení a uvítání hostů 

Zasedání zahájil MUDr. Trojánek, předseda AS 2. LF UK, přivítal senátory a hosty.  

 

Skrutátory byli určeni: doc. Čakrt (pedagogická komora) a Š. Chytrý (studentská komora). 

 

 

2) Informace předsednictva AS 2. LF UK a vedení fakulty 

 

MUDr. Trojánek požádal senátory o vyjádření k programu zasedání, nebyly dotazy ani námitky, 

program byl odsouhlasen tichým souhlasem. 

 

Prof. Babjuk informoval, že jako zástupce FN Motol bude od 1. 1. 2024 přítomen na jednání KD 

2. LF UK JUDr. Miloslav Ludvík, MBA.  

U MFB bude nyní vypsáno VŘ na zhotovitele stavby.  

 

 

3) Kontrola zápisu ze zasedání AS 2. LF UK dne 15. 11. 2023  

MUDr. Trojánek vyzval senátory k přednesení doplňků do zápisu, nikdo neměl připomínky.  

Hlasování: pro 18  proti  0  zdržel se  1 

Zápis ze zasedání AS 2. LF UK dne 15. 11. 2023 byl schválen. 

 



4) Informace o příjímacím řízení pro magisterský studijní program „General Medicine“ 

Pan děkan předložil v prezentaci analýzu zahraničních studentů (výsledky přijímacího řízení 

v posledních letech, úspěšnost studia, ekonomickou analýzu, výjezdy a jejich analýzy atd.). Dále 

hovořil o poplatcích za studium, jejich úpravě i na jiných LF. Situaci je nutno dále sledovat a 

hledat zlepšení mechanismů pro příjem kvalitních zahraničních studentů.  

 

 

5) Aktualizace Strategického záměru 2. LF UK pro rok 2024 

MUDr. Trojánek upozornil i na úlohu AS 2. LF UK ve Strategickém záměru, podklad byl pro 

všechny k dispozici k prostudování.  

 

Hlasování: pro  18  proti  0  zdržel se  1 

Aktualizace Strategického záměru 2. LF UK pro rok 2024 byla 2. LF UK schválena. 

 

6) Návrh Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti k MFB 

Paní tajemnice objasnila potřebu smlouvy dle již předem předložených materiálů. 

 

Hlasování: pro  18  proti  0  zdržel se  1 

Návrh Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti k MFB byl AS 2. LF UK schválen. 

 

 

7) Podmínky příjímacího řízení pro Ph.D. studium na akademický rok 2024/2025 

Materiál byl vedením fakulty senátorům včas předložen. Po diskuzi (Hrušák, Zuna, Škába) by 

senátoři uvítali prezentaci od proděkana 2. LF UK zodpovědného za agendu. 

 

Hlasování: pro  17  proti  0  zdržel se  2 

Podmínky příjímacího řízení pro Ph.D. studium na akademický rok 2024/2025 byly  

AS 2. LF UK schváleny. 

 

8) Zprávy z komisí 

Pedagogická komise – doc. Čakrt informoval, že se komise nesešla, zpracovali ale studentskou 

anketu a závěry předali prof. Zámečníkovi jako podklad pro jednání s přednosty 

Legislativní komise – nesešla se 

Ekonomická komise – prof. Hrušák informoval, že se komise sešla 4. 12., probírala kvalitu dat, 

která získává od fakulty, jednání jsou vstřícná, podklady dostatečné, bylo by jen třeba některé 

položky více rozlišit do detailu. V diskuzi (Trojánek, Šmejcká, Zuna) byl zmíněn i AS UK, kam 

do ekonomické komise byl nominován RNDr. Karel Fišer, Ph.D., máme tedy společně s  prof. 

Hrušákem velmi kvalitní zastoupení a více informací. Nyní se skládá i tým k MFB, bude mít 

svého ekonoma, porady se konají každé pondělí, je možné se jich zúčastnit. Také je možné, aby 

zástupce AS 2. LF UK byl součástí týmu. Pravidelně bude vedení děkanátu předkládat změnové 

listy. 

Sociální komise – nesešla se, hromadí se podněty k projednání od studentů, budou se jimi 

zabývat 

Komise pro komunikaci – nesešla se 

 

9) Zprávy z AS UK 

Prof. Škába informoval, že v mezidobí AS UK nezasedal. 

 

10) Různé 

Senátoři hovořili o nominaci do Rady VŠ. MUDr. Veselý znovu přiblížil práci v radě, je třeba se 

orientovat v problematice VŠ.  

MUDr. Trojánek nominoval MUDr. Nyčovou z Kliniky infekčních nemocí a cestovní medicíny 

2. LF UK a FN Motol. 

Hlasování: pro  18  proti  0  zdržel se  1 

MUDr. Nyčová byla schválena jako zástupce AS 2. LF UK do Rady VŠ. 

 



Na adresu senátorů přišel email od bývalých studentů s prosbou o podporu online semináře pro 

studenty zajímající se o postgraduální vzdělávání v USA.  

Po diskuzi byla aktivita podpořena. 

 

MUDr. Trojánek žádá senátory/ky o souhlas s pokračováním práce Mgr. Gáboríkové v roce 2024 

jako sekretářky AS 2. LF UK na DPP.  

Hlasování: pro  18  proti  0  zdržel se  1 

Mgr. Gáboríková bude v roce 2024 sekretářkou AS 2. LF UK. 

 

Další termíny zasedání AS 2. LF UK: 10. 1. 14. 2., 13. 3., 10. 4., 15. 5., 12. 6. 

 

 

Zapsala: Mgr. Markéta Gáboríková 


